
 

Poštovani roditelji, 

u novoj školskoj godini vraćamo se na stari model organizacije smjena po kojem smo do tzv. 

pandemije koronavirusa radili godinama prije toga: viši razredi imaju nastavu u pravilu samo 

prijepodne, dok se niži izmijenjuju u jutarnjem i popodnevnom turnusu -- najprije B, a potom 

A razredni odjeli. Time udovoljavamo, prije svega, prošlogodišnjem zahtjevu Vijeća roditelja 

da viši razredi imaju nastavu isključivo u jutarnjoj smjeni kako bi zainteresirani učenici mogli 

pohađati izvanškolske aktivnosti u kasnim poslijepodnevnim i večernjim satima.  

Premda se zbog organizacije produženog boravka razmišljalo o drukčijem modelu za razrednu 

nastavu, zahvaljujući razumijevanju nekolicine roditelja čija su djeca dosad pohađala 

produženi boravak kao i mogućnosti strukturiranja novoupisanih razrednih odjela prema 

određenim kriterijima koje nužno moramo zadovoljiti, uspjeli smo učenike koji će pohađati 

produženi boravak prebaciti isključivo u B razredne odjele.  

Svi moramo biti svjesni činjenice da usluga produženog boravka (za koji su nam, od prvog 

zahtjeva roditelja, trebale godine da ga uspijemo uvesti) diktira neke okolnosti koje 

posljedično utječu na mnogo toga - na organizaciju nastave, raspored objedovanja, 

raspoloživost slobodnog školskog prostora, dostatno sufinanciranje usluge od strane roditelja 

itd. Nismo, nažalost, u poziciji nekih škola u daleko bogatijim sredinama u kojima je ta usluga 

u potpunosti financirana od strane lokalne samouprave i dodatno podržana u organizacijsko-

tehničkom smislu.  

Jednako tako, vjerujem da smo svi svjesni toga da ne postoji rješenje koje bi sve u potpunosti 

zadovoljilo. I sami znate da kod upisa u školu nastojimo uzeti u obzir i neke vaše želje, pazeći 

pritom na poštivanje kriterija koji su nam propisani različitim pravilnicima o ustroju razrednog 

odjela. U mnogim školama, posebice u većim gradskim sredinama, uvažavanje zahtjeva 

roditelja nije moguće u tolikoj mjeri jer bi se, u protivnom, teško formirali razredni odjeli.  

Ovo ljeto počeli smo s pripremama za dogradnju škole koja bi trebala biti realizirana tijekom 

naredne tri godine. Ovaj proces trebao bi rezultirati uvođenjem jednosmjenske nastave u 

školskoj godini 2026./2027. Nadamo se da će tako i biti i da se tada nećemo suočavati s 

problemima u organizaciji nastave na koje sada nailazimo.  

S tom nadom zahvaljujem svima na razumijevanju i želim svima, i vama i nama, dobar početak 

nove školske godine! 

 

S poštovanjem 

                                                                                                                ravnatelj Marijan Posarić 

 

Zlatar, 28. 8. 2023. 

 


